

Jochen Maurer

Patents

Ph.D. (Chemistry), Dipl.-Phys.
Patent Attorney Candidate
+41 61 295 57 53
maurer@bohest.ch

Education

Physics, University of Augsburg and
Free University Berlin
Physical Chemistry, Aarhus University

Expertise

Patents (physics, mechanical engineering,
optics and physical chemistry)

Curriculum

Jochen Maurer is a physicist holding a Ph.D. degree in chemistry. After graduating from his physics studies at the Free University Berlin he moved on for his Ph.D. studies to the Department of Chemistry of the Aarhus University. After finishing his Ph.D. degree, he worked for several years as a postdoc and senior postdoc at the Department of Physics at the ETH Zurich in the field of atomic, optical and molecular physics. In December 2020 he joined BOHEST AG as a patent attorney candidate pursuing an education as a Swiss and European Patent Attorney.

Patente

Dr. chem., Dipl.-Phys.
Patentanwaltskandidat
+41 61 295 57 53
maurer@bohest.ch

Ausbildung

Physik, Universität Augsburg und
Freie Universität Berlin
Physikalische Chemie, Universität Aarhus

Fachgebiet

Patente (Physik, Mechanik, Optik und
Physikalische Chemie)

Curriculum

Jochen Maurer ist Physiker mit einem Doktorabschluss in Chemie. Nach dem Abschluss des Studiums als Diplom-Physiker an der Freien Universität Berlin promovierte er am Institut für Chemie an der Universität Aarhus auf dem Gebiet der physikalischen Chemie. Danach arbeitete er mehrere Jahre als wissenschaftlicher Mitarbeiter am Departement Physik der ETH Zürich auf dem Gebiet der Atom-, Molekül- und optischen Physik. Seit Dezember 2020 ist er bei der BOHEST AG als Patentanwaltskandidat in der Ausbildung zum Schweizer und Europäischen Patentanwalt.

